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§ 2 
Medborgarförslag om basketplan och skateboardramp 
vid Plockepinnparken  
ÖST 2022/241 
 

Beslut  
1.     Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
2.     Medborgarförslaget överlämnas till idrottsnämnden för 
kännedom. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställaren förslår förbättringar på basketplanen vid 
Kampementsbadet på Gärdet samt att fler basketplaner bör anläggas 
i området, då nyttjandegraden på den befintliga planen är hög. Det 
föreslås även att en skateboardramp bör anläggas på platsen, då det 
finns många barn i området som åker skateboard. 
Området kring Kampementsbadet, även kallat Sportfältet ligger till 
mestadels på Kungliga Djurgårdsförvaltningens (KDFs) mark och 
förvaltas av idrottsförvaltningen. Stadsdelsförvaltningen har därför 
ingen rådighet över förbättringarna av de anläggningar som beskrivs 
i förslaget. Förvaltningen arbetar dock kontinuerligt med att 
förbättra möjligheterna till spontanidrott på Östermalm och föreslår 
att stadsdelsnämnden överlämnar förslaget till idrottsnämnden. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2022/241-5 Svar på medborgarförslag om basketplan 
och skateboardramp vid Plockepinnparken 

 ÖST 2022/241-6 Bilaga Medborgarförslag om basketplan 
och skateboardramp vid Plockepinnparken 
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